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SLOVO 
STAROSTKY 
 

Vážení spoluobčané, 
měsícem říjnem končí volební 
období současného zastupitelstva 
obce. Konec volebního období je 
příležitostí k ohlédnutí a ke zhod-
nocení minulých čtyř let. 
Ať chceme nebo ne, vše se odvíjí 
od množství peněz. Nic se nedá 
zbudovat a vylepšit bez dostateč-
ného množství finančních prostřed-
ků. Úspěšnost obce se posuzuje 
podle toho, kolik se podařilo získat 
financí na rozvoj a vylepšování 
obce. Můžu s plnou odpovědností 
prohlásit, že suma peněz, která do 
naší obce připutovala z různých 
dotačních titulů, je opravdu vysoká. 
Úspěšní jsme byli u pěti možných 
zdrojů - u fondů Evropské unie, 
Ministerstva kultury ČR, Státního 
fondu životního prostředí ČR,  
mmmmm 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ministerstva pro místní rozvoj ČR 
a Zlínského kraje.  
Celkem naše obec získala na 
dotacích 1 755 000,- Kč. 
 

Období listopad 2010 – prosinec 
2012 
   

Nelze nevzpomenout, že jsme měli 
poněkud ztížený začátek našeho 
čtyřletého období, a to dluh ve výši 
téměř 1 200 000,- Kč (závazky ze 
Strážné), který se nám podařilo 
splatit až v srpnu 2012 – tedy po 
dvou letech, a to ještě za cenu 
skutečně nouzového provozu obce. 
Nechtěli jsme zvyšovat zadluženost 
obce, proto jsme prováděli jen 
nejnutnější údržbu. Počítali výdaje 
za každý balík papíru. Zamítali, 
mnohdy s těžkým srdcem, žádosti 
o různé příspěvky. SDH a knihovna 
dostávali jen udržovací minimum.  
Situace, kdy jsme pak ještě vytáhli 
nějakého strašáka ze skříně, byla 
pro nás opravdu zlá. Jednalo se 
například o nezaplacené faktury za 
projekt cesty (Pasíčky) k fotovol-
mmmmmmmmm 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

taické elektrárně. Z tohoto projek-
tu sešlo a firma Fotovolt odmítala 
tyto výdaje zaplatit. Obci pod 
hrozbou penalizace nezbylo nic 
jiného než faktury ve výši 37 920,- 
Kč zaplatit a zařadit do zmařených 
investic.  
Nouzový režim chodu obce trval 
celé dva roky. Chtěla bych vám, 
občanům, poděkovat, že jste 
s námi tuto dobu vydrželi a spo-
lečně jsme toto krizové období 
překlenuli. 

Ale samozřejmě jsme ani tyto dva 
roky nezaháleli. Připravovali jsme 
projekty, které jsme chtěli usku-
tečnit, až se z této tíživé situace 
dostaneme.  Aby obec měla vůbec 
naději na úspěch při získání dotací, 
musí mít precizně zpracovaný 
projekt a žádost. Samotné vypra-
cování projektů a žádostí spolkne 
nemalé finanční částky a čas, ale 
bez těchto dokumentů se nejde 
o dotace ucházet.  
 

Pokračování na str. 3  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z obsahu 
 

 
 
 

VOLBY DO ZASTUPITELSTVA OBCE 
10. a 11. října 2014 

 

06 Volební program – Sdružení  

 nezávislých kandidátů   
 

07 Volební program – KDU-ČSL 
   
 

10 U nás se taky hasí 
  

11 Výlet do Hostišové, Koštování 

 slivovice 
  

12 Pozvánky, Vzdělávání zdarma 
  
 

  
 
 

Nejmladší hostišovští hasiči se na své první soutěži představili 
v nových helmách, které byly pořízeny také z příspěvků vybraných 

při letošním vodění medvěda. Více o soutěži na str. 10. 
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Zkrácený zápis z jednání 
ZASTUPITELSTVA OBCE 
Hostišová 
 

 
 

 
ZASTUPITELSTVO OBCE NA 
ZASEDÁNÍ DNE 24. 6. 2014: 

 

1.  Závěrečný účet  a) Schválilo závě-
rečný účet obce Hostišová za rok 
2013 se souhlasem s celoročním 
hospodařením bez výhrad. Obec 
dosáhla příjmů ve výši 5.858 tis. Kč 
a výdajů ve výši 5.892 tis. Kč. 
Rozdíl ve výši 34 tis. Kč byl krytý 
úvěrem. Obec přijala dva úvěry na 
financování projektu zateplení 
budov – krátkodobý ve výši 960 tis. 
Kč (splacen k 30. 12. 2013) 
a dlouhodobý ve výši 296 tis. Kč. 
Přijaté dotace činily celkem 1.325 
tis. Kč. b) Schválilo účetní závěrku 
obce Hostišová zpracovanou 
k 31. 12. 2013 za účetní období od 
1. 1. 2013 do 31. 12. 2013. 

2.  Přísedící soudci  Zvolilo Ing. Ivana 
Dorta za přísedícího soudce 
Okresního soudu ve Zlíně. 

3.  Žádost SDH  a) Schválilo příspěvek 
na tábor pro mladé hasiče ve výši 
500,- Kč na osobu. b) Schválilo 
nákup sady hadic v hodnotě cca 10 
tis. Kč a sacího koše v hodnotě cca 
4,5 tis. Kč. c) Schválilo příspěvek na 
zakoupení helem pro dětský 
požární sport ve výši 4,5 tis. Kč.  

4.  MR Žídelná  Vzalo na vědomí 
závěrečný účet Mikroregionu 
Žídelná. Obec Hostišová přispívala 
20 tis. Kč na projekt Studie 
proveditelnosti k realizaci přírodě 
blízkých protipovodňových opatře-
ní na území Mikroregionu Žídlená. 
V rámci tohoto projektu bude 
zpracován projekt ke stavebnímu 
povolení na řešení eroze v oblasti 
Pasíčky (od KD k Údolí děsu). 

5.  Sdružení měst a obcí  Vzalo na 
vědomí závěrečný účet Sdružení 
měst a obcí Východní Moravy.  

6.  Plán činnosti  a) Schválilo zadání 
zakázky na opravu betonové zdi 
a vybudování plochy pod technické 

dar ve formě poukázky na 
zdravotnické potřeby dobrovolným  
 
 
 
 
 
 

 
zázemí Nedbálkovo. Starostka sez-
námila zastupitelstvo s finančními 
náklady projektů, které čekají na 
realizaci. b) Schválilo vyřízení 
kontokorentu k účtu u České spo-
řitelny ve výši 200 tis. Kč. 
 
ZASTUPITELSTVO OBCE NA 
ZASEDÁNÍ DNE 8. 7. 2014: 

 

1.  Počet zastupitelů  Stanovilo podle 
§ 67 a § 68 zákona č. 128/2000 Sb., 
o obcích počet členů zastupitelstva 
obce Hostišová na volební období 
2014 – 2018 ve výši 7 členů. 

2.  Kaple  Schválilo zakázku „Malování 
a nátěr kaple Navštívení Panny 
Marie v Hostišové“ v celkové ceně 
61.300,- Kč firmy Malby – nátěry 
Vít Zapletal. Po sanaci kaple je 
nutné opravit pukliny v omítce, 
vymalovat a natřít fasádu. Barva 
zůstane původní. 

 
ZASTUPITELSTVO OBCE NA 
ZASEDÁNÍ DNE 19. 8. 2014: 

 

1.  Nedbálkovo  Schválilo dodavatele 
na akci Opěrná zeď Nebálkovo 
firmu DAMEST s. r. o., Otrokovice. 
Nabídku podala pouze firma 
DAMEST a Petr Vyoral. Nabídky 
zahrnovaly také položení zámkové 
dlažby, ale s ohledem na finanční 
možnosti obce se zastupitelstvo 
rozhodlo letos realizovat opravu 
zdi, srovnání terénu a vybudování 
oplocení. Nabídka firmy DAMEST 
na tyto práce činila 160 tis. Kč, 
nabídka Petra Vyorala 230 tis. Kč.  

2.  Výběrové řízení  a) Schválilo vyhlá-
šení výběrového řízení na pozici 
administrativní pracovník/ pracov-
nice. M. Mikšaníková odchází 
v listopadu na mateřskou dovo-
lenou. Přihlášky do výběrového 
řízení mohou uchazeči podat do 
10. 9. 2014, 15. 9. proběhne první 
kolo výběru, 22. 9. druhé kolo 

s pohovory s vybranými uchazeči. 
b) Schválilo výběrovou komisi ve 
složení Marta Smolková, Ing. 
Martina Mikšaníková, Ing. Ivan 
Dort a Pavel Vyoral. 

3.  Věcné břemeno  Schválilo Smlou-
vu č. 1030021030/003 o smlouvě 
budoucí o zřízení věcného břeme-
ne s firmou E.ON Distribuce a. s. 
Jedná se o připojení nového RD na 
Skopalíkově poli. 

4.  Rozpočtové opatření  Schválilo 
rozpočtové opatření č. 3/2014. 
Rozpočet se navyšuje na straně 
příjmů i výdajů o 213 tis. Kč. Příjmy 
– navýšení daňových příjmů, 
odměn EKOKOM za tříděný odpad 
atd. Výdaje – zpevnění MK Strážná, 
úprava Nedbálkovo, přiměřené 
čištění odpadních vod, snížení 
výdajů na elektřinu atd. 

5.  Rekonstrukce MK  Schválilo rekon-
strukci místní komunikace za 
Josefkem pomocí frézovaného 
recyklátu v celkové hodnotě 93 tis. 
Kč firmou Správa a údržba silnic 
Zlínska, s. r. o.  MK na Strážné za 
Josefkem byla upravena pomocí 
betonové drtě – odpadu z rekon-
struovaného chodníku. Zastupitel-
stvo se rozhodlo upravit povrch 
této drti navezením asfaltového 
recyklátu – cesta bude zpevněna, 
čímž bude umožněna zimní údržba. 
Vybudováním této komunikace se 
prověří výhodnost takového řešení 
pro budoucí zpevnění dalších 
okrajových cest v obci. 

6.  Kontrolní výbor   Vzalo na vědomí 
zprávu kontrolního výboru. Výbor 
kontroloval zprávu výsledku pře-
zkoumání hospodaření obce za rok 
2013, záměry obce, kupní a nájem-
ní smlouvy, Skopalíkovo pole – 
výstavba inženýrských sítí a spolu-
financování ze strany vlastníků, 
Strážná – požadavek na položení 
okrajníků – vše v pořádku. 

7.  Finanční výbor  Vzalo na vědomí 
zprávu finančního výboru. Neshle-
dal žádné nesrovnalosti v účet-
nictví obce. 

 

Plná znění usnesení a zápisů 
z jednání zastupitelstva jsou 

k nahlédnutí na OÚ a na webu 
obce www.hostisova.cz. 

Zkrácené zápisy z jednání 
ZASTUPITELSTVA OBCE  
HOSTIŠOVÁ 
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Pokračování ze str. 1 
Jednalo se o projekty: 
• zateplení budov 
• projekt na sanaci vlhkého zdiva kaple  
• průzkumy a rozbory ke zpracování územního plánu 
• zpracování podkladů k pozemkovým úpravám 
• zpracování pasportu místních komunikací 
 

V tomto období jsme se také zaměřili na úspory obce, a to 
ve dvou oblastech: Energie a odpadové hospodářství.  
V oblasti energie jsme vyměnili předimenzované jističe 
a přistoupili k postupné výměně starých svítidel veřejného 
osvětlení za úsporná. Již v roce 2013 jsme zaznamenali 
podstatné snížení spotřeby elektrické energie za osvětlení 
(3,5 MWh). K dalšímu významnému snížení spotřeby při-
spělo zateplení obecních budov. Vyčíslení přesné úspory 
by bylo vlivem velmi mírné zimy v letošním roce 
zavádějící.  
V oblasti odpadového hospodářství jsme jako první krok 
oplotili velkokapacitní kontejnery. V dalším kroku jsme 
zvýšili počet sběrných míst a počet nádob pro tříděný 
sběr. Podařilo se nám získat 9 nádob na tříděný odpad do 
bezplatného nájmu a tím jsme ušetřili 59 400,- Kč za jejich 
nákup. Od roku 2012 se nám s vaší pomocí daří snižovat 
výdaje za likvidaci odpadu (ročně cca 50 000,- Kč) a mohli 
jsme přistoupit i ke snížení poplatku za „popelnice“.  
 

Další významnou oblastí, kde nastala změna, je 
vypouštění odpadních vod. Zde jsme hospodaření obce 
uvedli do souladu s platnou legislativou. Vyřídili jsme 
veškerá povolení k provozování kanalizace, zpracovali 
kanalizační řád a v části, kde provozuje kanalizaci obec, 
zahájili výběr stočného. Příjem ze stočného je evidován 
odděleně a ve 100% výši je investován zpět do kanalizace.                                                             
 

REKAPITULACE OBDOBÍ 2011 – 2012 V ČÍSLECH: 
 

Významné výdaje 2011 
 

400 000 Úhrada dlužné faktury za inženýrské sítě Strážná 
64 000 Projektové práce vodovod a kanalizace Díly od Lh. 

102 000 Projektová dokumentace, energetický audit –  
zateplení kulturního domu 

67 800 Projektová dokumentace, energetický audit –  
zateplení zbrojnice 

14 000 Projektová dokumentace Nedbálkovo 
46 800 ZTV Skopalíkovo pole - polohopis, výškopis,  

geometrický plán cesta 
34 472 Oplocení kontejnerů u zbrojnice 
56 061 Technika pro zimní údržbu 
16 600 Investiční dotace ZŠ Mysločovice na el. pánev 
16 300 Pořízení hasicích přístrojů 
29 383 Oprava vstupních schodů kulturního domu 

6 211 Materiál na mříž do kaple 
853 627 CELKEM 

Přijetí majetku 2011 
 

183 168 Převod pozemků z Pozemkového fondu 
33 720 Darovací smlouva - pozemek 29/2 

216 888 CELKEM 
 

Významné výdaje 2012 
 

684 926 Úhrada dlužné faktury za inženýrské sítě Strážná  
vč. úroků 

84 000 Územní plán - doplňující průzkumy a rozbory 
88 200 Koupě podílu pozemku st. 105 (pod KD) 
28 373 Investiční dotace hřbitov Mysločovice 
28 644 Software KEO 
12 590 Vozík Vares 

9 600 ZTV Skopalíkovo pole - geometrický plán 
37 920 Mapový podklad, dokumentace cesta Pasíčky  

- Fotovolt 
16 788 Oprava domácích přijímačů - rozhlas 

8 160 Průzkum a návrh sanace kaple 
999 201 CELKEM 

 
Přijetí majetku 2012 

 

33 280 Směna pozemků 97/6 a 93 (rozdíl v ceně) 
71 694 Darovací smlouva - pozemek 98/11 

104 974 CELKEM    
 
Období leden 2013 – říjen 2014 
 

Při zpracování rozpočtu na rok 2013 jsme se konečně 
mohli nadechnout a říci si, to nejhorší máme za sebou 
a konečně můžeme také začít něco budovat. Začínali jsme 
od nuly, a proto nám bylo jasné, že bez dotací to nepůjde. 
Nasměrovali jsme tedy své úsilí na získání dotací a to 
přineslo své plody. Podařilo se nám získat dotace: 
• na zpracování územního plánu                     102 000,- Kč 
• na zateplení kulturního domu                       687 000,- Kč 
• na zateplení hasičské zbrojnice                    292 000,- Kč 
• na modernizaci chodníků                             224 000,- Kč 
• na vybavení SDH                                           53 000,- Kč 
• na výpočetní techniku do knihovny               28 000,- Kč 
• na zřízení místa na údržbu obce                     72 000,- Kč 
• na sanaci kaple                                             297 000,- Kč 
Neodradil nás ani zdánlivý neúspěch, když v případě kaple 
jsme žádali ze tří možných dotačních titulů a uspěli až 
u třetího.  
 

Kromě těchto dotačních akcí jsme zpracovali kompletní 
krizový plán, s Ing. Martinou Mikšaníkovou zkompletovali 
a protřídili spisovou a archivní službu a provedli v roce 
2013 v součinnosti s archívem Klečůvka skartaci.  
K viditelnějším výsledkům patří nové osvětlení vánočního 
stromu, zakoupení sekačky pro letní údržbu, oprava 
parkoviště u kulturního domu, instalace zrcadla na » 
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křižovatce u Nedbálkového, nová cesta za 
Josefkem, úprava prostranství Nedbálkovo či 
zateplené budovy.  
 

Z investičních akcí, které jsou tzv. zakopané 
v zemi, jsme zrealizovali novou kanalizaci v části 
Písky a vodovod v části Skopalíkovo pole. 
 

Zvláštní pozornost si zaslouží zpracování 
Programu rozvoje obce (PRO). Zpracování tohoto 
dokumentu odbornou firmou se pohybuje 
řádově v desetitisích korun. Jsem ráda, že se nám 
podařilo naši obec prosadit do projektu 
Ministerstva pro místní rozvoj (jako jedna 
z pouhých 25 obcí z více než 6000 obcí v ČR) 
a program za metodické pomoci a z prostředků 
Evropské unie zpracovali sami. Jistě si vzpome-
nete, že do tohoto projektu jsme zapojili i vás, 
občany, a to pomocí dotazníkového šetření 
a veřejných projednání. Naše obec byla meto-
dikem ohodnocena jako nejlépe zorganizovaná. 
Jsme na to právem hrdí. Velký dík patří všem 
sedmi členům realizačního týmu. Dokument je 
zpracován tak, aby nově zvolené zastupitelstvo 
mělo k ruce okamžitě návod, co je třeba udělat 
a kde je možné žádat dotace. Když bych mohla 
hodnotit, co ze svého pohledu považuji za nej-
větší úspěch, PRO bych zařadila na druhé místo.  
 

A čeho si vážím nejvíce? Největší radost mám 
z vykoupení pozemků pod KD a sportovním 
areálem. Dlouhé roky se nedařilo tyto pozemky 
vykoupit a obec proto nemohla provádět žádné 
zásadnější úpravy tohoto prostoru. Velice mě 
těší, že jsme s rodinou Vojáčkovou dospěli ke 
shodě a mohli tak udělat tečku za roky se vlekou-
cími restitucemi. Žádné finanční odškodnění 
nemůže samozřejmě napravit křivdy, které byly 
na jejich rodině spáchány. Mám dnes dobrý pocit 
z toho, že jsme přispěli, a to nejenom finančně, 
k jejich „usmíření“ s obcí. Přínosem pro obec pak 
je, že můžeme konečně přistoupit k rekonstrukci 
celého sportovního areálu. 
 

Zastupitelstvo obce má také několik rozpraco-
vaných projektů – jedná se o úpravu veřejného 
prostranství Nedbálkovo, přiměřené čištění od-
padních vod, pozemkové úpravy a je zpracovaný 
projekt na rekonstrukci místní komunikace pod 
kaplí (kostkovice). Tento projekt je připraven pro 
podání žádosti o dotace z programu obnovy 
venkova v roce 2015. Bude záležet na novém 
zastupitelstvu, jestli bude mít vůli tyto rozdělané 
práce dokončit.                                                          » 

REKAPITULACE OBDOBÍ 2013 – 2014 V ČÍSLECH: 
 

Významné výdaje 2013 
 

1 545 721 Zateplení kulturního domu    
727 636 Zateplení zbrojnice    
286 200 Koupě podílu pozemků za kulturním domem - 

sportovní areál    
205 700 Územní plán     

75 000 Projektová dokumentace Přiměřené čištění 
odpadních vod   

86 205 ZTV Skopalíkovo pole - dokumentace, inž. činnost   
51 777 Vybavení knihovny (PC, tiskárna, projektor, plátno)   
67 829 Ochranné prostředky pro jednotku SDH    
74 369 Oprava parkoviště u kulturního domu    
33 773 Osvětlení vánočního stromu    
42 331 Čerpadlo - nádrž u kulturního domu    
39 930 Právní systém Codexis    
20 570 Nádoby na zimní posyp    
19 456 Rozvaděč - požární nádrž Dolňák    
28 373 Investiční dotace hřbitov Mysločovice    
50 000 Příspěvek občanovi na vybudování místní 

komunikace   
25 000 Příspěvek občanovi na vybudování inženýrských sítí 

k RD po splnění podmínky trvalého pobytu   
8 775 Výmalba vstupu a schodiště kulturního domu    

10 237 Protiskluzový nátěr schodiště    
6 117 Sekačka XS 55    
9 600 Vitríny schodiště na kulturním domě    
9 051 Hadice pro SDH    

3 423 650 CELKEM    
     

Významné výdaje 2014    
571 400 Koupě podílu pozemků za kulturním domem    
693 105 Modernizace chodníku kaple - točna   
492 861 Sanace kaple, výměna oken a dveří, lamely do 

zvonice  
205 014 Vodovod Skopalíkovo pole       
258 310 Kanalizace Písky      
149 774 Zpevnění cesty Strážná - od Josefka    
166 472 Nedbálkovo - příprava pro vybudování zázemí pro 

techniku  
44 165 Projektová dokumentace rekonstrukce komunikace 

pod kaplí - kostkovice  
13 000 Deska státního znaku - vstup kulturního domu    
18 000 Inženýrská činnost Příměřené čištění odpadních vod    
12 079 Oprava hasičského auta    

8 580 Dopravní zrcadlo - křižovatka u Nedbálkového  
12 066 Malované mapy    

2 644 826 CELKEM    
 

Přijetí majetku 2014 
 

293 463 Kanalizace Skopalíkovo pole 
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Toto je výčet toho, co se nám za 
volební období podařilo zrealizovat. 
Samozřejmě jsou i věci, které se nám 
nepodařily.  
 

Neestetickou skvrnou na vzhledu 
obce jsou opuštěné domy, které po-
stupně chátrají. Čekáme na příležitost 
vykoupení těchto domů, abychom 
mohli provést následnou úpravu 
veřejného prostranství. Nejvýraznější 
je zanedbaný dům č.p. 33 – „Hova-
díkovo“. Majitel se o dům a přilehlé 
pozemky nestará a navíc zde umístil 
stavební buňku, která hyzdí střed 
obce. Bohužel se nám s majitelem, 
přes opakované písemné i telefonické 
výzvy, nepodařilo domluvit na jejím 
odstranění. Vnímáme to jako svůj 
dluh obci.  
 

Dalším nedokončeným projektem je 
převedení celé kanalizace do vlast-
nictví obce. Soudní spory ve VaK Zlín, 
a. s., zbrzdily celý proces převedení 
kanalizace. Hlavním cílem nového 
zastupitelstva v dalším volebním 
období by mělo být dokončení tohoto 
převodu a sjednocení stočného. 
Všichni naši občané mají právo platit 
stejnou výši stočného. 
 

Na závěr bych chtěla poděkovat celé-
mu zastupitelstvu obce za čtyři roky 
práce. Členové zastupitelstva byli 
svědomití a pracovití. Účast na 

jednáních byla většinou 100 %. 
Společně jsme organizovali různé 
společenské akce – vodění medvěda, 
den dětí, besedy s důchodci, 
koštování slivovice a další. Veškerá 
rozhodnutí jsme společně nejdříve 
prodiskutovali a pak přistoupili 
k hlasování. Zastupitelstvo provedlo 
i celou řadu výběrových řízení na 
dodavatele jednotlivých akcí. 
Výběrová řízení probíhala v naší obci 
transparentně a plně v souladu se 
zákonem o veřejných zakázkách. 
Výběrová řízení byla řádně vyhlášena 
a zveřejněna. Zastupitelstvo obce 
schvalovalo členy každé jednotlivé 
komise. Ve složitějších zakázkách byl 
členem i externí odborník na danou 
problematiku. Po hodnotícím řízení 
bylo vždy zastupitelstvo seznámeno 
se závěrem hodnotící komise a se 
zdůvodněním nejvhodnější nabídky. 
Poté zastupitelstvo rozhodovalo 
o přidělení zakázky. Výběrová řízení 
přispěla k velmi dobrým cenám 
hlavně u stavebních prací. I zakázky 
nedosahující výše 50 000,- Kč (které 
dle vnitřních směrnic schvaluje 
starosta) jsme vždy v zastupitelstvu 
prodiskutovali a snažili se o získání 
více nabídek. S výběrem dodavatelů 
se mohl každý občan seznámit 
v usneseních ze zasedání. Mohu tedy 
zodpovědně říci, že veškerá výběrová 

řízení probíhala v souladu s právními 
předpisy. 
Poděkování patří i našim spolkům za 
jejich ochotnou spolupráci. Děkuji 
Bábinkám, Hostbandu, Horizontu, 
hasičům a myslivcům. Spolupráce se 
všemi spolky přispěla k dobré 
atmosféře v obci. Děkuji i všem 
spoluobčanům, kteří nám pomáhali 
při konání kulturních a společenských 
akcí. Bez jejich úsilí by byl život v obci 
podstatně chudší. Děkuji také všem, 
kteří se starali o úklid a výzdobu 
v okolí svých domů. Velké poděkování 
patří Ing. Martině Mikšaníkové za více 
než vzorné zajišťování činnosti kance-
láře obecního úřadu. 
 

Tím končím zhodnocení uplynulého 
volebního období a můžeme vystavit 
závěrečný účet. Vystavení závěreč-
ného účtu je ovšem na vás – na 
občanech naší obce. Položte si otáz-
ku: Co se v naší obci za ty čtyři roky 
změnilo? Je na vás, jak ohodnotíte 
naši práci.  
A nyní mi už jenom zbývá pozvat vás 
všechny 10. a 11. října k volbám 
a popřát vám, abyste si zvolili 
pracovité zastupitelstvo. 

Vaše starostka Marta Smolková 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

V pátek 10. října 2014 
od 14.00 do 22.00 hodin 

a v sobotu 11. října 2014 
od 8.00 do 14.00 hodin 

proběhnou  
 

VOLBY DO 
ZASTUPITELSTVA OBCE  

 

a 1. kolo voleb do Senátu 
Parlamentu ČR. 

 

Případné druhé kolo voleb do 
Senátu proběhne ve dnech 17. 
a 18. října 2014. 



                

 6  

 

  

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vážení a milí spoluobčané,  

pod názvem Sdružení nezávislých kandidátů kandidují do 

obecního zastupitelstva v Hostišové vaši sousedé, možná 

přátelé, ale určitě známí. Na prvním místě kandidátky je 

člověk, kterého jste léta znali jako ředitele školy v Myslo-

čovicích. Jak vedl tuto školu a jak se choval k vašim dětem, 

k tomu vám nemusí nic říkat – obrázek si uděláte sami. 

Proč se však uchází o místo v Zastupitelstvu obce 

Hostišová? Možná právě proto, že přestal mít možnost 

pracovat pro žáky z Hostišové a dalších obcí, že už dva 

roky má jen omezené časové možnosti podílet se na 

zvelebení obce, kterou si vybral se svojí ženou a nyní i se 

svým adoptivním synem Tomášem za svůj domov.  

Pro kandidátku jsem hledal osobnosti, které by se chtěly 

podílet na práci pro naši obec. Když jsem s nimi diskuto-

val, překvapivě často mnozí z nich reagovali na jednu moji 

myšlenku, která snad ani nepatří do standardního 

volebního programu – že bychom totiž měli a chtěli 

usilovat, aby spolu lidé na Hostišové žili všichni v dobrých 

vztazích, aby se cítili součástí této obce a ne jen těmi, kdo 

žijí vedle sebe na jejím území. Můžete namítnout, že spolu 

žijete v dobrých vztazích, že jste (na rozdíl od Mynářa – 

náplavy) Hostišovjáci. Myslím a vím, že se ve vztazích mezi 

lidmi dá a má mnoho změnit k lepšímu. A vím také, že to 

vůbec není jednoduché a že to zabere fůru času a u kaž-

dého z nás všech (dříve nebo později) to bude chtít 

alespoň kapku dobré vůle. Byli i tací, kteří mi říkali: 

„Nemáš šanci cokoliv změnit!“ Odpovídám: „Dokud to ne-

vyzkouším, nebudu vědět, že to jde, nebo nejde.“ Namítli: 

„Nikdo ti nepomůže!“ A já na to: „Zeptám se každého 

člověka na Hostišové, co potřebuje, v čem mu můžeme 

pomoci my a čím může pomoci on.“ A bude na každém, 

aby se rozhodl, zda dveře přibouchne, nebo otevře 

dokořán.  

Když se porozhlédneme po Hostišové, můžeme konsta-

tovat, že je tu práce „jako na kostele“. Také však musíme 

říci, že se toho za poslední léta už hodně udělalo. Ale 

s dědinó je to jak s barákem – spravíš střechu, natřeš 

okna, opravíš vodu, předěláš elektriku, vyvezeš septik, 

vymaluješ – a zase abys vlezl na střechu – zkrátka nikdy 

nekončící koloběh toho, co je třeba zrovna udělat.  

Před rokem starostka Marta Koppová sestavila tým, který 

v průběhu několika měsíců vytvořil důležitý dokument – 

Program rozvoje obce Hostišová. Někteří členové naší 

kandidátky se na tvorbě tohoto dokumentu také podíleli 

a poznatky z něho určitě budou inspirací pro naši práci 

v zastupitelstvu, budeme-li zvoleni.  

Námětů je mnoho – některé nejsou vidět (kanalizace, 

starý vodovodní řád), některé jsou vidět až příliš (neutě-

šený stav dětského hřiště a sportoviště u kulturního 

domu, nekvalitní a hrbolatá příjezdová komunikace do 

naší obce, občasné nepatřičné a nebezpečné parkování 

nákladních vozidel na návsi).  K řešení některých problé-

mů nás vedou zákony (problematika odpadů), jindy „jen“ 

zdravý selský rozum.  
 

Milí občané Hostišové, členové naší kandidátky jsou – jak 

již bylo řečeno – vašimi sousedy, přáteli, ale zcela jistě 

spoluobčany, kteří mají chuť dělat něco pro Hostišovou, 

náš společný domov. Představují nové šance, nové 

pohledy a nové nápady, které mohou uplatnit v zastu-

pitelstvu obce, dáte-li jim svůj hlas. Jsou mezi nimi mladí, 

kteří budou získávat zkušenosti, a v budoucnu se pak » 

SDRUŽENÍ NEZÁVISLÝCH  

KANDIDÁTŮ SE PŘEDSTAVUJE 

Foto: Ruda Karlík 

Chtě li se vyfotit u kaple, ale kvů li silnému dešti 

nakonec skonč ili na zastávce :-) - zprava: Jara 

Koneč ný, Ivan Dort, Libor Vojáč ek, Peťa 

Zapletal, Michal Mynář , Ivana Vojáč ková, Milan 

Kovář ; dole zprava: Alena Jurč íková, Lenka 

Rašíková.  
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nestane, že by ty starší neměl kdo nahradit. Jsou mezi 
nimi i starší, zkušenější, za které již mluví vykonaná práce, 
ať už ve firmě nebo pro obec či některý ze spolků.  
V závěru bych chtěl požádat všechny občany Hostišové, 
aby v blížících se volbách využili své právo zvolit si své 
zastupitelstvo, přišli do volební místnosti vyjádřit svůj 

názor a odevzdali svůj hlas těm, které považují za 
nejvhodnější osobnosti, jež povedou v dalších čtyřech 
letech naši obec.  
Členové naší kandidátky vám všem přejí krásný podzimní 
čas.   

Michal Mynář
 
 
 
 
 
 
 

Vážení spoluobčané, 
Představujeme vám kandidátku, kterou tvoří nezávislí 
kandidáti a členové KDU-ČSL. Na naší kandidátce je pět 
členů současného zastupitelstva, kteří vám nabízejí 
zkušenosti z práce v zastupitelstvu a čtyři noví kandidáti, 
kteří nabízejí elán, chuť a optimismus. Všichni společně si 
pak přejeme SPOKOJENOU OBEC. 
Naší uchazečkou o pozici starostky je současná starostka 
Marta Smolková. 
 

 
 
Proč kandiduji a co mohu nabídnout? 
 

Marta Smolková, 54 let, starostka 
• Kandiduji, protože bych ráda dokončila rozdělané 

akce, patří mezi ně např. přiměřené čištění odpadních 
vod a sjednocení stočného.  

• Mohu nabídnout své zkušenosti, chuť a energii 
pracovat pro obec a pokoru. Pokora není dána 
každému automaticky a i já jsem se k ní musela těžce 
dopracovat. 

Václav Pospíšil, 62 let, důchodce 
• Kandiduji, protože chci podpořit tuto kandidátku 

a hlavně naši adeptku na starostku. 
• Pokud mi to bude umožněno, chci zabránit některým 

chytrákům obohatit se na úkor obce. 
 

Renata Beňačková, 47 let, zdravotní sestra 
• Chtěla bych  pokračovat v  organizování kulturních akcí 

 v naší obci a podílet se na  Programu rozvoje obce.   
• Mohu nabídnout dvě ruce a jednu hlavu, vždy 

připravené pomoci. 
 

Radim Pospíšil, 33 let, řidič 
• Než se člověk rozkouká v zastupitelstvu, trvá to 

nějakou dobu. A když už sem se rozkoukal a můžu začít 
dělat něco konkrétního pro spokojenou obec, tak by 
bylo škoda končit.  

• Já jako bývalý IT pracovník nemůžu udělat nic jiného, 
než to, že se v případě vítězství naší kandidátky budu 
snažit o lepší pokrytí obce podstatně rychlejším 
a kvalitnějším internetovým připojením. Technické 
řešení už mám trochu vymyšlené. 

 

Pavel Vyoral, 36 let, kvalitář 
• Kandiduji, protože mi není lhostejná cesta, kterou se 

naše obec ubírá. 
• Nabídnout mohu vše, co je v mých silách. 

 

Petr Mikoška, 33 let, svářeč 
• Kandiduji proto, že nestačí jenom říkat, co je špatně, 

ale je potřeba se i angažovat v chodu obce. 
• Nabízím znalosti a poradenství ze stavebního oboru.  

NEZÁVISLÍ KANDIDÁTI A KDU-ČSL DO 
DO ZASTUPITELSTVA OBCE  
HOSTIŠOVÁ 
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Kateřina Chutná, 37 let, zdravotní sestra  
• Přestože nejsem hostišovská rodačka, aktivně jsem se 

zapojila do života obce, do jejích kulturních akcí, a to 
především - jako máma - do akcí pro děti. Kandiduji 
proto, že chci i nadále přispívat do rozvoje a života 
obce, ve které žiji. Chtěla bych co nejvíce podpořit 
soudržnost lidí, otevřenost k diskuzím a ochotu 
pomáhat si. 

• Nabídnout mohu spolehlivost, zodpovědnost 
a schopnost naslouchat. 

 

Jiří Němec, 41 let, technik 
• Chci podpořit kandidáty, kteří svou dlouholetou prací 

pro obec dokázali své kvality. 
• Mohu nabídnout své znalosti a zkušenosti především 

z oblasti stavebnictví. Pomůžu při výběrových řízeních 
na stavební akce a při dozoru staveb. 

 

František Zatloukal, 58 let, vedoucí stravovací provozovny 
• V minulosti jsem byl několikrát požádán, abych 

kandidoval do Zastupitelstva obce Hostišová. Dříve 
jsem pro střed zájmů (výstavba v lokalitě Skopalíkovo 
pole) kandidaturu musel odmítat. Skopalíkovo pole je 
vyřešeno, a tak se i já mohu konečně zapojit do práce 
zastupitelstva obce. 

•  Vždy jsem pomáhal dle svých možností zastupitelstvu 
obce a různým spolkům např. hasičům, myslivcům, při 
zajištění Hostišovského folkového koštování a jiných 
akcích. V této práci chci i nadále pokračovat a být 
nápomocen i radou. 

 

Náš volební program 
Náš volební program vychází z Programu rozvoje obce 
Hostišová a z dotazníkového šetření občanů. Zahrnuje to, 
co si přejete vy – občané.  
• Rekonstrukce místních komunikací 
• Dobudování inženýrských sítí v již zastavěných 

lokalitách 
• Podpora bytové výstavby finančním příspěvkem na 

nové inženýrské sítě 
• Přiměřené čištění odpadních vod a převod kanalizace 

do vlastnictví obce 
• Vysokorychlostní internet 
• Dokončení veřejného prostranství Nedbálkovo 
• Rekonstrukce chodníků – horní konec 
• Modernizace místního rozhlasu 
• Podpora a modernizace vybavení SDH 
• Podpora spolkové a zájmové činnosti 
• Podpora kulturních a společenských akcí 
• Údržba obce 

• Sportovní areál – projekt na rekonstrukci povrchů 
a oplocení 

• Vytipování možných prostorů pro MŠ a její možnou 
realizaci 

 
Rekonstrukce místních komunikací 
Naším cílem je zpevnění místních komunikací v obci.  
1. Napojení dolního konce na komunikaci na Lhotku (část 

Pasíčky) 
2. Zokruhování horní části obce – zpevnění komunikace 

od Josefka k rozhledně, dále kolem přírodního domu 
V. Karlíka a napojení na komunikaci u D. Veneného a S. 
Bílkové. Toto propojení pomůže hlavně v zimním 
období, kdy lokalita Strážná bývá často nesjízdná. 
Vznikne tak objízdná trasa bez kritického převýšení. 
V letošním roce jsme již zpevnili část od Josefka po 
Strážnou. Jednalo se o zkušební trasu. Na zpevnění 
komunikace jsme použili vybourané betony z chodníků 
a ty zpevnili zaválcovaným frézovaným recyklátem. 
Nejedná se tedy o klasickou asfaltobetonovou 
komunikaci, ale pro zpevnění vedlejších komunikací je 
postačující. Tato metoda ušetří obci nemalé finanční 
částky a budeme proto moci zrealizovat více metrů 
místních komunikací. Do budoucna uvažujeme 
i s cestou na Chlum a na Rackovou. Zpevněním těchto 
vedlejších komunikací se zvýší bezpečnost a zájem 
cyklistů, jejichž počet se stále zvyšuje. 

3. Údržba místních komunikací – budeme provádět 
pravidelnou údržbu místních komunikací – Dolní 
konec, Písky a komunikace na Lhotku. 

4. Komunikace III. třídy – hlavní komunikace na 
Hostišovou. Tato komunikace je ve vlastnictví kraje. 
Budeme usilovat o provedení její celkové 
rekonstrukce. Vláda slíbila uvolnit finanční prostředky 
na komunikace ve vlastnictví kraje, budeme se snažit, 
aby přišly i na Hostišovou. 

 

Dobudování inženýrských sítí v již zastavěných lokalitách 
V obci máme několik lokalit, kde nejsou dořešené 
inženýrské sítě (komunikace, osvětlení, kanalizace). Jedná 
se o oblast Pasíčky (komunikace, osvětlení, kanalizace), 
Strážná (osvětlení) a Skopalíkovo pole (cesta, osvětlení). 
V těchto lokalitách postupně dobudujeme inženýrské sítě, 
aby všichni naši občané měli základní komfort bydlení. 
 

Podpora bytové výstavby finančním příspěvkem na nové 
inženýrské sítě 
Přáli bychom si, aby u nás zůstávali mladé rodiny a proto 
podpoříme výstavbu nových rodinných domů. Obec 
nemůže zainvestovat inženýrské sítě v celých lokalitách, 
ale může stavebníkům pomoci příspěvkem na inženýrské 
sítě.                                                                                              » 
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Přiměřené čištění odpadních vod a převod kanalizace do 
vlastnictví obce 
1. Dokončíme projekt přiměřeného čištění odpadních 

vod (intenzifikace stávajících septiků a výstavba 
nových domovních ČOV) u rodinných domů napo-
jených na kanalizaci ve vlastnictví obce. 

2. Převedeme kanalizaci, která je v současné době ve 
vlastnictví VaK, a.s., Zlín do vlastnictví obce a zahájíme 
projekt přiměřeného čištění u rodinných domů 
napojených na tuto kanalizaci. Sjednotíme výši stoč-
ného na částce 18,- Kč/m3. Je nespravedlivé, aby část 
obce platila stočné ve výši 18,- Kč/m3 a část 42,- Kč/m3.  

 

Vysokorychlostní internet 
Zajistíme lepší pokrytí obce rychlejším a kvalitnějším 
internetem. 
 

Dokončení veřejného prostranství Nedbálkovo 
V letošním roce jsme zahájili úpravy veřejného 
prostranství Nedbálkovo – oprava zdi, úprava terénu, 
oplocení. V těchto úpravách budeme pokračovat. 
Vybudujeme skladovací zázemí pro obec, zpevníme 
plochu a provedeme výsadbu zeleně. 
 

Rekonstrukce chodníků – horní konec 
Po dokončení akce přiměřené čištění odpadních vod 
(kanalizace je vedena v chodnících) provedeme 
rekonstrukci zbývajících chodníků. 
 

Modernizace místního rozhlasu 
Naše obec měla jako jedna z prvních bezdrátový rozhlas, 
ten už bohužel dosluhuje. Domácí přijímače jsou 
neopravitelné. Je proto nutné přistoupit k modernizaci 
místního rozhlasu 
 

Podpora a modernizace vybavení SDH 
Budeme pokračovat v modernizaci vybavení SDH 
a podporovat požární sport. 
 

Podpora spolkové a zájmové činnosti 
Navážeme na dobrou spolupráci se spolky a zájmovými 
skupinami a budeme ji prohlubovat. 
 

Podpora kulturních a společenských akcí 
Budeme organizačně i finančně podporovat kulturní 
a společenské akce. 
 

Údržba obce 
Vzhled obce je vizitkou každé obce. Každý turista, 
návštěvník i občan si udělá obrázek o obci podle jejího 
vzhledu. 
1. Zachováme pracovní místo pracovníka na údržbu 

obce. 

2. Podpoříme soutěž o květinovou výzdobu a před-
zahrádky. 

3. Budeme pečovat o výsadbu na veřejných 
prostranstvích. 

4. Pokud se naskytne možnost vykoupení opuštěných 
domů za rozumnou cenu, provedeme vykoupení 
a následnou úpravu prostranství. 

 

Sportovní areál – projekt na rekonstrukci povrchů 
a oplocení 
Obec je nyní vlastníkem všech pozemků pod sportovním 
areálem. Vypracujeme projekt na jeho rekonstrukci. Areál 
bude oplocený, aby nedocházelo k jeho devastaci. 
Plánujeme nové povrchy a v případě zájmu zde bude 
prostor pro rehabilitační stroje pro dospělé. 
 

Vytipování možných prostorů pro MŠ a její možnou 
realizaci 
V naší obci chybí jedno ze základních vybavení, a to 
mateřská škola. V souladu s novou právní úpravou 
o zřizování „malých MŠ“ chceme vytipovat možné 
prostory a možnost její realizace. 
 

Vážení občané, naše devítičlenná skupina kandidátů se 
snažila vytvořit smysluplný a hlavně realizovatelný 
program. Budeme se ho snažit s pomocí dotací splnit.     

V roce 2010 jsme nabídli v programu 7 bodů. 6 z nich 
jsme beze zbytku splnili. Dokazuje to, že jenom 
neslibujeme, ale naše programy i plníme. 
 

Pokud náš program naplnil vaše očekávání, budeme rádi, 
když nám vyslovíte důvěru a dáte hlas našim kandidátům. 
 

Děkujeme za vaši přízeň a podporu. 
Marta Smolková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SBĚR ELEKTROZAŘÍZENÍ 
V sobotu 27. září 2014 provede SDH Hostišová sběr 
elektrospotřebičů. Připravte tento odpad před své 
domy. Elektrozařízení musí být kompletní, tzn. v nede-
montovaném stavu. Sbírat se budou malé i velké 
spotřebiče vč. ledniček, sporáků, elektrických sekaček, 
televizorů, monitorů atd. 
SBĚR NEBEZPEČNÉHO ODPADU 
Ve středu 1. října 2014 budou Technické služby Otro-
kovice sbírat po obci nebezpečný opad. Nachystejte 
tento odpad před své domy. Do nebezpečného 
odpadu patří např. pneumatiky, autobaterie, akumu-
látory, zářivky, eternity, barvy, ředidla, oleje, lepidla 
a obaly od těchto látek, léky atd. 
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UDÁLOSTI V OBRAZECH 
 

Poděkování Mladých hasičů 

Jsme rádi, že nám Zastupitelstvo obce Hostišová svojí finanční 

podporou umožnilo nakoupit helmy pro naše nejmenší a také sadu 

hadic pro náš sbor. Tímto jim velmi děkujeme a těšíme se na další 

spolupráci s nimi.                                                   Mladí hasiči Hostišová 

 

V polovině srpna přilákal 7. ročník festivalu Baobaby-

fest návštěvníky i přes nepřízeň počasí. 

Tradiční červencový zájezd na Hostýn pořádaný sou-

borem Bábinky proběhl za všeobecné spokojenosti 

všech zúčastněných. 

U NÁS SE TAKY HASÍ 
 

Dne 31. 8. se na Hostišové konaly hasičské závody. Začátek 

byl ve 14:00 hodin. Zúčastnila se spíše družstva mladších 

žáků. Ze starších žáků se zúčastnily pouze 3 týmy. Jako 

první na start šla naše přípravka. Soptíci, jak jim naše 

trenérky říkají, byli plni očekávání, jestli se jim požární útok 

povede. Byla to přece jenom první ukázka před tolika lidmi 

a musíme říct, že se jim útok velice povedl. Poté, co 

odcvičila naše přípravka, jsme šli na řadu my, starší žáci. 

Bylo poznat, že máme natrénováno. Útok se nám také 

velmi povedl. Kéž by to tak bylo na více závodech. Našim 

mladším žákům se také velmi dařilo, s časem 19:29 skončili 

na krásném 5. místě. Na 1. místě ve starších žácích se 

umístily Sazovice s časem 13:09, na 2. místě domácí  

Hostišová s časem 13:79 a na 3. místě smíšené družstvo 

Sazovic, Mysločovic, Rackové a Tečovic s časem 17:93. 

V kategorii mladších žáků se umístilo na 1. místě družstvo 

z Rackové s časem 15:92, na 2. místě družstvo Tečovic 

s časem 16:67 a na 3. místě družstvo z Míškovic s časem 

18:46. I když si počasí s námi ten den trochu hrálo, chvilku 

pršelo, chvilku svítilo sluníčko, přesto si myslíme, že se 

soutěž vydařila. 
 

Jménem aktivních hasičů z Hostišové děkujeme všem 

zúčastněným družstvům, organizátorům, trenérům, 

rodičům a sponzorům za jejich pomoc a přípravu. 

A doufáme, že se příští rok zúčastní více družstev. 

Markéta Klhůfková 

Nikola a Veronika Couralovy 

 

Drakiáda 21. září: Nakonec bylo všechno - bezvětří 

i vítr, slunce i déšť. A hlavně dobrá nálada. 
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Členky výboru Klubu seniorů 

Podhoří - Zlín navštívily 3. 7. 2014 

obec Hostišovou.  

V obci je mnoho zajímavostí, ať už 

jsou to ekologické stavby ze slámy, 

rozhledna na kopci Strážná, kaple 

Navštívení Panny Marie z let 1764 

– 1783, barokní kříž z roku 1756 

nebo 250 let starý strom zvaný 

Prajzovská hruška. Všechny tyto 

pamětihodnosti jsme navštívily 

a přidaly k tomu ještě návštěvu 

památníku Clay – Eva a část 

nádherné, moderní křížové cesty 

v nedalekém lese. 

Po prohlídce historických zajíma-

vostí jsme se šly podívat na obecní 

úřad, kde nás pro pracovní zane-

prázdnění nemohla přijmout paní 

starostka. Ujal se nás velmi 

obětavě pracovník obecního úřadu pan 

Zeman, který nás nejen provedl pěk-

nými prostory úřadu, ale také nám 

připravil občerstvení. 

Všechny členky, včetně vedoucí Odboru 

sociálních věcí Ing. Jany Pobořilové, byly 

spokojeny. Zjistily jsme, že i taková malá 

obec, jako je Hostišová, má svou 

krásnou historii. Výlet se velmi líbil.  

Za výbor klubu seniorů Podhoří 

předsedkyně Jana Matušková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Po loňské pauze kvůli zateplování 

kulturního domu  mohlo zastupitel-

stvo obce 6. 9. 2014 uspořádat 

tradiční už 17. ročník koštování slivo-

vice. Jako každý rok byla připravena 

dvě prasata na gril a bohatá tombola, 

kterou připravila obec. Ke koštu 

občané přinesli celkem 29 vzorků 

slivovice. Pořadí vítězů bylo: Jarek 

Vojáček, Milan Smolka, Jiří Křižan. 

Protože vyšlo pěkné počasí, mohli se 

všichni bavit a tančit do pozdních 

hodin. Za zastupitelstvo obce bych 

chtěla poděkovat všem, kteří dobro-

volně pomohli tuto akci připravit - 

Tomáš a Alois Kutrovi, Honza Pospíšil, 

Jana a Petr Zapletalovi, Franta Zatlou-

kal, Katka Chutná a sponzoři Josef 

Řihák – Lhotka a Jan Rašík.  
 

Jsme rádi, že se zastupitelstvu 

podařilo tyto tři ročníky koštování 

uspořádat a obec nemusela vydat 

žádné finance z obecního rozpočtu, 

veškeré náklady byly uhrazeny prode-

jem tomboly, občerstvení a dobrovol-

ným vstupným.  

Renata Beňačková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V létě si cestu k rozhledně a celo-

denně otevřenému hostinci našli 

nejen mnozí cyklisté a výletníci, ale 

i místní. 

VÝLET DO HOSTIŠOVÉ  
 

 

Konec léta... 
 

Pochmurné ráno na konci léta, 
jen kde tu, zubatého slunka jas, 
místy mraky, jak stažená roleta, 

tísnivý pocit umocňuje v nás. 
 

Odchází radostné léto zářivé, 
s ním i vzpomínky z prázdnin, 
vzpomínky smutné i veselé, 
mysl krouží už  nad učením. 

 
Čas závratnou rychlostí běží, 

nastanou podzimní deště, 
k vánocům snad bude i sníh svěží, 

jenž přibude k dárečkům ještě. 
 

Rok přehoupne se přes ostrou 
hranu, 

starší však bude jen o rok pouhý, 
vědomostmi plníc si hlavu, 

zdá se nám, nekonečně dlouhý. 

Karel Nedbálek 

HOSTIŠOVSKÉ KOŠTOVÁNÍ SLIVOVICE  
 

Sestavte si motorový loužník 
Velmi zábavné, časově i finančně nenáročné. Opatříte si vhodný materiál 

a necháte jej řádně vyschnout. Pozor na přeschlé okraje! Hmotu pak opět 

navlhčíte a vytvarujete do standardní podoby loužníku. Nezapomeňte 

ocvočkovat borty. Při konečném temování zvažte, kam umístit motor. Praxe 

však ukazuje, že na poloze nezáleží. Důležitější je správně vyvážený klidový 

moment kotvy. Dodržíme-li uvedený technologický postup, získáme 

dokonalý loužník. Hodně zábavy při vánočním loužení přeje                  

Hostišovský valach Pinďa 
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POZVÁNKY 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Chystáte se podnikat? Chcete se 
dozvědět, jak nelépe zhodnotit své 
peníze a jak se zbytečně nezadlužit? 
Potřebujete zvýšit znalosti práce na 
PC či s aplikacemi mobilního telefonu, 
komunikovat s úřady elektronicky? 
Chcete se seznámit se změnami 
v občanském zákoníku, které se týkají 
běžného života každého občana? 
Zajímají vás cenové praktiky 
obchodních řetězců a jaká jsou práva 
a povinnosti spotřebitele? Střední 
odborné učiliště Valašské Klobouky 
nabízí v rámci projektu Vzdělávání 
v regionech Zlínského a Jihomorav-
ského kraje bezplatné kurzy 

zaměřené na praktické využití 
v každodenním životě. Výuka je 
doplněna o příklady z praxe a řešení 
modelových situací. 
Vzdělání je určeno pro všechny 
ekonomicky aktivní občany – 
zaměstnané a nezaměstnané.  
Místo konání – zasedací místnost OÚ 
Hostišová. 
Vzdělávací oblasti: 

1. Finanční gramotnost 
2. PC dovednosti a digitální 

technologie 
3. Právní vzdělání 
4. Spotřebitelská gramotnost 
5. Základy podnikání 

V rámci každé oblasti si můžete 
vybrat z řady konkrétních témat. 
Každý seminář trvá 3 hodiny, 
v případě zájmu účastníků déle. 
Podmínkou pořádání je minimální 
účast – 4 osoby. Je proto třeba se 
přihlásit, a to na obecním úřadě, e-
mailem vzdelavaniobcezl@seznam.cz 
nebo na telefonu 739 488 715, paní 
Chmelařová. Formulář přihlášky 
naleznete na webových stránkách 
obce www.hostisova.cz, k dispozici je 
také na obecním úřadě nebo v kni-
hovně. Semináře budou v případě 
zájmu probíhat v měsíci říjnu, je proto 
třeba přihlásit se co nejdříve.  

Beseda s důchodci 
Zastupitelstvo obce zve všechny 
hostišovské seniory na tradiční 
besedu v sobotu 4. října 2014 od 
16.00 hodin. Připraven je bohatý 
program i občerstvení. U této příle-
žitosti proběhne také vyhlášení 
a ocenění vítězů soutěže o nejkrás-
nější předzahrádku a truhlíkovou 
výzdobu. 

VE ZKRATCE 
 

Na přelomu listopadu a prosince 
proběhne sbírka oblečení pro 
Diakonii Broumov. Termín bude 
včas upřesněn. 

***** 
V příštím roce bude na Strážné 
nainstalována nová malovaná 
cyklomapa, kterou letos obec 
pořídila. 

***** 
U kulturního domu je k dispozici 
jak kontejner na zelený bio-
odpad, tak i na větve. 

***** 
Hostišovskému uměleckému ko-
váři panu Mikoškovi byla věno-
vána reportáž - Seriál: vlastníma 
rukama v pořadu ČT Týden v re-
gionech dne 28. 6. 2014. Video 
můžete shlédnout na iVysílání ČT 
(odkaz lze též najít na 
www.hostisova.cz – Aktuality 
z obce). 

 

Konec prázdnin... 
 

Konec srpna, už holá jsou humna, 
jen vítr a déšť se polem prohání, 

konec prázdnin i čas malin, 
školy hlas zaznívá v tichém volání. 

 
Končí se dobrodružství různá 

i doba líného nic nedělání, 
nastane zas ta doba hrůzná, 

čas školního vzdělávání. 
 

Pro někoho potěšení, pro druhého 
smutek, 

je to radost i strach z učení, 
však touha po vědění je skutek 

co další život v lepší mění. 
 

Příprava na život různé strasti přináší, 
líp je hodně vědět, než stále klást 

otázky, 
vědění pevný krok v životě obnáší  

i chůzi mezi kluzkými oblázky. 
 

Karel Nedbálek 

VZDĚLÁVÁNÍ ZDARMA 
 NABÍDKA KURZŮ POŘÁDANÝCH NA HOSTIŠOVÉ


